



MGA-70-700 PHZ

6 IN 1 MULTI-FUNCTION SEALING & CUTTING MACHINE

6合1多功能資料袋封切機



MGA-70-700 PHZ

6 IN 1 MULTI-FUNCTION SEALING & CUTTING MACHINE

6合1多功能資料袋封切機



The Machine Features :

1. This unit is designed especially for adhesive bag, name card album, my bag, book cover, sheet protector and L-File(E310). It may be completed on fully automatic production from material in-feeding to finished product which will save labor cost and increase production capacity.
2. This machine uses high quality and high performance parts to incorporate with all kinds of controlling and monitoring system. If there is any trouble presented on the machine during operation, it will automatically stop and alarm to avoid wasting raw material and to protect the machine.
3. The sealing equipment is of special movable silicon ring belt design this may enable the data pocket to be in different specifications and types. The purpose of application covers a wide range.
4. The sealing equipment uses multiple sets of ultrasonic sealer to ensure sealing for product to be elegant, tightened and trim.
5. In-feeding stand uses auto. edge tracing device and auto. tension controller, it is easy and convenient to operate.
6. In addition to above 5 products, this machine which incorporates computer operation can make zip-slide bag and CD pocket with different molds.

機械特性：

1. 本機專為各種白點膠袋、名片袋、My Bag、書套、11孔資料袋、L資料袋等各種資料袋設計，從入料到底品，可在全自動的生產線上完成，節省人工成本，增加產能。
2. 本機採用高品質、高效率的零件，配合各種控制監視系統在運轉中，有任何問題皆可自動停機並發出警報，可避免浪費原料並保護機台。
3. 封口設備採用特殊活動的矽膠環帶設計，使資料袋的規格樣式能夠多種變化，用途非常廣泛。
4. 封口裝置採用多組超音波封口，使產品封口美觀牢固、平整。
5. 入料架採用自動對邊裝置及全自動張力控制，操作簡單方便。
6. 本機可增加多種不同模具，配合電腦作業，除可生產以上6種產品外，另可生產夾鍊帶、CD套產品。

SPECIFICATION:

型號 MODEL	物料範圍 MAX-CUTTING SIZE (W×L)	封切厚度 FILM THICKNESS (MM)	每分鐘產量 PRODUCTION PER MIN. (PC)	動力 MOTOR	電熱 HEATER	全台灣電 POWER REQUIRED	機 械 MACHINE			機械 重量 N.W.	裝箱 毛重 G.W.	備 註 REMARK
							長 L	寬 W	高 H			
MGA-70-700PHZ	22"×20" 22"×9"	0.01~0.1	1. Sheet protector 50~110 2. Book cover 50~110 3. Adhesive bag 50~100 4. M bag 30~50 5. Name card album 30~60 6. File 30~50	3HP	1.5KW	3.7KW	9000	146	179	5000KG	5200KG	
配件 SPARE PARTS	1. 工具箱 2. 加熱鋼刀 1. TOOL BOX 2. THERMO CUTTER											
選擇性配件 OPTIONAL EQUIPMENT	1. 空氣壓縮機 2. 11孔打孔模具 3. 31孔打孔模具 1. AIR COMPRESSOR 2. 11 HOLES PUNCHING MOLD 3. 31 HOLES PUNCHING MOLD											



銘機實業股份有限公司

台灣省台南縣山上鄉明和村北勢洲83號
TEL: 886-6-5783420
FAX: 886-6-5783347
NO. 83 PEI-SHIN-CHAU, MING-HO TSUN, SHAN-SHANG
SHIANG, TAINAN, HSIEN, TAIWAN.
TEL: 886-6-5783420 FAX: 886-6-5783347
E-MAIL: mingjlee@mail.mingjlee.com
網址WEBSITE: <http://www.mingjlee.com/>

銘富實業股份有限公司

台灣省台南縣新市鄉大社村552-2號
TEL: 886-6-5990498, 5991037
FAX: 886-6-5690535
NO. 552-2 TA-SHE VILLAGE
ESIN SHIN SHIANG TAINAN HSIEN TAIWAN.
網址WEBSITE: <http://www.mingjlee.com/>